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het college van burgemeester en wethouders,  

t.a.v. mevrouw P. Crombag 

Leudalplein 1 

6093 HE Heythuysen 

Beste Mevrouw Crombag, 

Met belangstelling heb ik het concept beleidsplan WMO gelezen. Met respect voor het beleidsplan, 

denk ik het samen te kunnen vatten als volgt. Per hulpvraag wordt middels een keukentafelgesprek de 

hulpvraag geïnventariseerd en van daar uit wordt bepaald wat door de nuldelijn gedaan kan worden 

en welke van de in het beleidsplan omschreven instanties en organisaties verder kunnen 

ondersteunen. 

Als inwoner en het geheel bekijkend zie ik dit in grote lijn wel gaan werken, waarbij er wel nog heel 

veel zaken geregeld moeten worden, zoals de activiteiten in de gemeenschapshuizen. In de Postkoets, 

zie ik de plannen van de uitbater en het beleidsplan nog ver uit elkaar liggen. Wat ik hoor is dit 

overigens niet alleen in Horn het geval, maar in meerdere kernen. Wellicht dat hier nog verdere 

aansluiting met het accommodatiebeleid gezocht kan worden, om hier optimalisatie en 

kostenbesparing in te kunnen realiseren.  

Als ouder van een kind, wat nu een PGB vanuit de AWBZ toegewezen heeft gekregen, maak ik mij bij 

het lezen van het beleidsplan ernstig zorgen. Het lijkt erop dat veel zaken wel in de steigers staan, 

maar dat er ook nog veel verder uitgewerkt moeten worden. Hoe dan de continuïteit van de zorg 

geborgd wordt is mij niet helder en de ervaring die we hebben het op oppakken van de activerende 

begeleiding die al een aantal jaren in de WMO zit, versterkt deze zorg. Dat hield nl. op na een gesprek 

met iemand van het huis voor de sport. Inmiddels hebben we zelf, nuldelijn, wat kunnen regelen, maar 

of we hiermee het meest ideale gedaan hebben om participatie in de maatschappij te bevorderen is een 

open vraag. Dat laatste kan echter iedere ouder zich afvragen. 

Vandaag hebben we de herindicatie bij bureau Jeugdzorg aangevraagd. Wat ik niet uit het beleidsplan 

duidelijk kreeg hoe de huidige zorg, straks wordt overgezet naar de WMO en hoe de deze week 

aangenomen participatiewet hierbij betrokken wordt. Beschikt de gemeente bijvoorbeeld straks over 

een lijst met bedrijven waar jongeren die mogelijk wat meer begeleiding nodig hebben kunnen 

solliciteren naar een bijbaantje. Volgens mij bij uitstek een waardevol middel om te leren participeren 

in de maatschappij . voor bijv. jongeren met een ASS.  
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Graag verneem ik van u aanvullende informatie over de overdracht van de zorg vanuit de 

AWBZ/PGB naar de zorg vanuit de WMO. Er staat op pagina 25, dat dit wel via een zachte landing zal 

moeten gaan gebeuren, maar tevens wordt aangegeven dat de er nog nieuwe trajecten samengesteld 

moeten worden. Wij zullen, vanuit de nulde lijn, onze zoon er op wijzen, dat het fysiek ontbreken van 

een keukentafel niet ertoe hoeft te leiden, dat het gesprek geen doorgang kan vinden. Uiteraard is dat 

laatste enigszins als grap bedoeld, maar kan bij sommige mensen met een ASS wel degelijk tot paniek 

situaties leiden.  

Zeker omdat onze zoon naar verwachting na de vakantie aan zijn eindexamenjaar van de middelbare 

school gaat beginnen, willen we de overige zaken bij voorkeur zo stabiel mogelijk houden. Dit ook in 

het belang om hem de beste kans te bieden te kunnen participeren in de maatschappij. Uiteraard weten 

we nog niet voor hoelang we een nieuw indicatie krijgen, zodat het mogelijk is dat de overstap naar de 

WMO pas na het examen plaats kan vinden. Maar goed in het eerste jaar van een beroepsopleiding is 

een stabiele thuissituatie en continuering van de ingezette zorgplannen zeker niet minder van belang. 

Alvast mijn hartelijke dank. 

Met vriendelijke groet, 

Joep Smeets 


